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Månedligt medlemsmøde i Cykeltutten
Dato: 04-06-25 Tid: 22:19:41

Medlemsmøde er den første onsdag i måneden fra 17-18. Her beslutter vi ting, orienterer 
hinanden og byder velkommen til nye. 

Referent: Crisser
Ordstyrer: Johan

Tilstede: Anders, Erlend, Johan, Tore, Crisser  Poul, Peter, Martin Åse, Zach, Kat, Ester, 
Mohammed.

Dagsorden:
Orientering
1. Svajerløb og 10 års fødselsdagen.
2. Nyt fra ørådsmøderne (Erlend)
3. Tirsdags cykelafhentning (Johannes)
4. Gymnasiet og cykler (Peter)

Beslutning
5. Åben ø arrangement. (Erlend)
6. Filmvisning på bagarealet og folkekøkken. (Johan)
7. Fyn rundt (Erlend)

Diskussion
8. Hvor går grænsen (Martin)
9. Følelser og respekt (Peter)

Referat:
Orientering
1. Svajerløb og 10 års fødselsdagen.
Dato: 20. September. Spred ordet. Vi har en arbejdsgruppe. Vi præsenterer opgaver og 
ansvar. Alle kan være med.
Der hænger en liste på tavlen, hvor der er forsøgt lavet en oversigt over Svajerløb og 10 års 
fødselsdag. Opfordring til at skrive sig på. Der en en arbejdsgruppe med signalgruppe (som allerede
er delt i ”aktive medlemmer” gruppen.

2. Nyt fra ørådsmøderne (Erlend)
Deltagere i Ørådsmøderne har organiseret sig i en forening. Det koster 150,- år. Hvorfor? For at 
organisere os – for eksempel når der skal arrangeres events, søge midler, styrke fællesskabet 
mellem ikke kommercielle medlemmer/foreninger. Efter der ikke er nogen der repræsenterer os 
længere, er det for at have et ansigt ud ad til og være manifesteret som en helhed.

Derudover: der er lidt skamysler omkring scenen (lige ved vores bagareal) hvor Johan med andre 
mødes med kommunen og prøver at rede trådene ud og gøre klart at den har været her siden 
nedrivningen af de gamle værftfaciliteter og opretttelse af Frederiksø.

Derudover bonus: Byggetilladelse til den nye container står til godkendelse og burde komme inden 
længe. Juhu!
3. Tirsdags cykelafhentning (Johannes)
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Vi laver en Signal-gruppe til Cykelhenterholdet. For alle der henter cykler fast, eller har lyst\
mulighed for at være vikar. Faste cykelhentere uden adgang til Signal har fremover én 
kontaktperson der er med i gruppen. Ønske om at samle kommunikationen og lette "tovholder" 
tjansen

4. Gymnasiet og cykler (Peter) 
Vi er blevet spurgt om vi vil komme igen. Forslag 13.30 Torsdag d.21/08. Der ønskes at få 4-5 til at
hjælpe til den dag. Der bliver lavet et shoutout i August op til – og ellers skriv dig på tavlen hvor 
der hænger en seddel. PS. Det er ca. en tiende del af CTs omsætning, så det er godt for foreningen 
og økonomien. 
Der hænger en seddel på opslagstavlen, hvis man vil med. Peter har kontakten med gymnasiet.

...og cykler: vi har fået 35 cykler fra Landsstævnet. Leveret af bring i uge 28 (tirs.- ons.- eller 
torsdag). Godt arbejde. Der er landsstævne d. 1-6. juli hvor ladcyklen befinder sig. Skriv til Peter 
hvis du vil med det.

Beslutning
5. Åben ø arrangement på hele frederiksø lørdag d. 7. Juni: skal vi deltage? Hvem tager 
ansvar? (Erlend)
Fra 10-16 er det obligatorisk at lave noget. Hvem vil? Det inkludere at lave noget kaffe og chatte 
lidt om stedet. / Forslag: sælg noget kaffe (fx 10,- pr. kop.) Erlend er tovholder på at få det til at ske.
Kasper vil gerne være med. Kontakt dem eller dukop lørdag.

6. Filmvisning på bagarealet og folkekøkken.
Palæstinainitiativet vil gerne vise film igen på bagareal. D. 20/6 kl. ca.20. 
Også gerne låne tuttens anlæg. (Johan)
Der ønskes at gentage tidl. filmvisning i Palæstina Initiativets navn. CT støtter op om 
arrangementet. Det vil blive delt på tuttens side.

7. Fyn rundt: Skal vi lave noget til arrangementet d. 25 juli? (Erlend)
Flotte traditionalle træsejlskibe kommer forbi i forbindelse med Fyn rundt – skibene vil komme ind 
inden kl 15. Om aftenen er der rimelig festlig stemning. Hvis vi vil holde åbent der kunne det godt 
ende i en fest. Vi er blevet spurgt om vi vil lave et arrangement Kan de kombineres med de cykler 
vi får fra Landsstævnet? Gør noget hvis du får en god idé til hvad vi skal bidrage med på dagen.

Diskussion
8. Hvor går grænsen med cykeltutten , når nylændede emigranten , mennesker som ikke er 
intregeret i dansk miljø og trafik sættes på en fint cykel fra os , og aligevel slet ikke kan cykle 
på den , eller holde balans på maskinen ? Er det forsvarlig at slippe dem løs i trafiken 
bagefter? Og kommunen har sparet kørebanen væk! (Martin)
Der bliver diskuteret om hvorvidt vi kan tillade os at sende folk op på en cykel hvor det potentielt 
bliver farligt – har vi et ansvar? Vi forventer at folk selv tager ansvar, men holder øje med om folk 
kan – og hvis ikke , så hjælpe dem på vej til at kunne cykle og orientere sig i trafikken. 
Tidligere har vi haft et samarbejde med en ”Thomas” der stod for arrangementer omkredsene 
træning af færdigheder på cyklen. Forslag kunne være at lave en cykelbane til træning og 
arrangementer og sideløbene med åbent værksted kan lave noget der kunne minde om ”cykelskole”.
Vi har netop fået 15.000 kr, til at kunne give mhp. Sikkerhed (cykelhjælm, lygter, ringeklokke 
mm.). Når det bliver købt ind bliver det reklameret for og lavet en måde at ”håndtere” på. Kan også 
bruges til at afholde nogle ”cykel sikkert” arrangementer – Zach vil gerne række ud til ”trafik i 
børnehøjde” og se om der ikke er en mulighed for at skabe noget. 
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9. Følelser og respekt (Peter)
Opleves at CT er blevet en udleveringsstation. Ønsker at have mere dialog – og vide at det vi giver 
faktisk går til et sted hvor det gør en forskel og ikke bare gives tilfældigt ud. Punktet udvider sig til 
disse tre underpunkter /

Vigtigheden af at folk kommer for at står og bikse med cykler /
Det er vigtigere at folk får cykler end at ct får penge for dem. Man skal ind på værkstedet for at 
kunne få en cykel.
Uskreven regel: den der skal have cyklen, skal være den der komme og får den. (Man kan ikke 
komme og hente 5 cykler til andre). 
Forslag: Basis tjekliste (på bagsiden af kvitteringen), som kontrol/bevis for at cyklen skal igennem 
ct og hænderne på den der skal have den. Det skaber grundlag for at værkstedet bliver brugt og at 
det ikke bare bliver en udleveringcentral.
Mod-forslag om at det er vigtigere at hjælpe folk med at få cykler, uden at have krav til dem.
Vær opmærksom på om stændighederne: er det nogen der faktisk har brug for cyklen uagtet om det 
er til deres søster fx og hjælpen til dem er kærtkommen. Fair er også at vi som ct og hjælpere agerer
forskelligt i forskellige situationer, måske en anden gerne vil hjælpe der en en anden ikke kan, men 
der lægges op til at vi laver et lille god-kotume-sæt. Fx som en lille tjekliste. Både for ct og 
modtager af cyklens skyld.
HUSK: at dele flere klistermærker ud i forbindelse med udlevering af cykler!

Ting forsvinder lidt imens man  er i gang med dem. /
Hav respekt for at folk er i gang med projekter. Men hav også respekt for stedet, så det ikke sander 
til (specielt på baggrund af meget rod inden arbejdsdagen). Der opfordres til at hold stedet lidt cool 
og ryddeligt. 


